
 
 

Verslag van de vergadering van 30 oktober 2023 
 

Aanwezig:  

De heer M. Wiersma   Voorzitter 

De heer S. Smits  Vice-voorzitter 

Mevrouw D. Bouw  Ambtelijk secretaris 

De heer P. Baks   Lid 

Mevrouw J. Mensink  Lid 

Mevrouw C. van den Hoed Lid 

Mevrouw S. Scheringa  Lid 

Mevrouw R. van Veen  Lid 

De heer D. Tippe  (Aspirant) Lid 

De heer J. Koevoet  Lid 

 

Afwezig (met kennisgeving):  

Mevrouw N. Sulman, Mevrouw Y. Borsboom en de heer Th. Kruisinga.  

 

 Huidige en toekomstige werkwijze van de Inclusief Groep door Sieneke Ribberink en Derk Kok 
Aan de hand van een presentatie wordt de Adviesraad meegenomen in de uitkomsten van het onderzoek  

van Berenschot rondom de ontwikkelingen van de Inclusief Groep (IG). Aanleiding van het onderzoek is; de 

veranderende doelgroep van de Participatiewet (voornamelijk bestaande uit jongeren met 

multiproblematiek) en de financiële situatie van de Inclusief Groep. Gemeenten zijn verantwoordelijk voor 

de doelgroep uit de participatiewet. De diensten van de IG zijn een manier om de doelgroep te bedienen 

met goede re-integratiebegeleiding. Prognose voor 2035 is dat er ongeveer 300 personen begeleiding 

nodig hebben (mensen die al onder WSW vallen, nieuw beschut werk, indicatie doelgroepregister en Pwet).  

Er wordt een toelichting gegeven over de infrastructuur van de Participatiewet. 

Uitkomsten van het onderzoek van Berenschot zijn 4 scenario’s:  

1. Gecombineerd werkbedrijf  

2. Integraal sociaal werkbedrijf  

3. Partieel sociaal werkbedrijf 

4. Bedrijf voor beschut werk 

Op dit moment is er een verdiepend onderzoek op de  4 scenario’s. De gemeentes van de Noordwest-

Veluwe moeten gezamenlijk een keuze maken voor welk scenario er gekozen gaat worden. Het 

verdiepende onderzoek gaat de scenario’s uitwerken, zodat hier bestuurlijk en politiek een keuze op 

gemaakt kan worden. De landelijke aanbeveling van Berenschot is scenario 1 of 2.   

Volume draaien met inkoop opdrachten binnen de Inclusief Groep in plaats van andere bedrijven. 

Onderzoek wat nu loopt is de strategiefase. Rapport wordt in december opgeleverd t.b.v. de 

aandeelhoudersvergadering. Vervolgens wordt het rapport gepresenteerd aan de raden waaronder de 

ASDN. Daarna vervolgt de planfase in het voorjaar 2024. Wanneer de implementatiefase plaats gaat vinden 

is nog niet bekend. 

Verzoek aan de Adviesraad is mee te kunnen geven wat er leeft in de Nunspeetse samenleving en of dit 

goed is voor de inwoner? Het algemene belang leidend laten zijn i.p.v. het individuele belang. Medio 

volgend jaar januari 2024 wordt er een advies uitgevraagd aan de ASDN inzake het collegevoorstel.  

 



- 2 - 

Voor nadere details i.r.t. individuele casuïstiek wordt er een apart overleg georganiseerd met Sieneke en 

Derk.          

 

Naar aanleiding van vanavond verzoek om eventuele vragen te mailen aan de voorzitter - ter voorbereiding 

op de volgende ASDN-vergadering - wanneer de directeur van de Inclusief Groep aansluit voor een 

toelichting.           

 

 Opening  
De voorzitter heet iedereen van harte welkom en opent de vergadering. 

Mevrouw Bouw is afgelopen vrijdag op bezoek geweest bij mevrouw Borsboom en zij heeft te kennen 

gegeven dat zij voorlopig nog afwezig zal zijn. Mevrouw Scheringa geeft aan dat zij voortaan de 

vergaderstukken graag per post ontvangt in plaats van digitaal.     

 

 Notulen en actielijst van de vorige vergadering 18 september 2023 
 

Notulen 

Met dank aan de ambtelijk secretaris, worden de notulen na een paar kleine aanpassingen vastgesteld.  

Pag. 2 – 4 ‘Status waar de ASDN en de gemeente zich momenteel in bevinden’ aanpassen in ‘Status  waar 

de ASDN en de beleidsmedewerkers zich momenteel in bevinden’  

Pag. 4 Communicatieplan; ‘Er wordt afgestemd wie welke taken op zich neemt i.r.t. het communicatieplan’. 

Mevrouw van den Hoed kan zich niet herinneren dat hier afspraken over zijn gemaakt. Dit wordt aangepast 

in het verslag. De voorzitter en mevrouw van den Hoed maken hier een voorstel voor t.b.v. de 

eerstvolgende ASDN-vergadering. 

Actielijst 

De volgende actiepunten komen hier terug op de agenda of zijn afgehandeld en kunnen van de actielijst 

afgehaald worden: 91, 108, 122, 139, 140, 141, 142, 143, 144, 145 en 146.  

123; komt terug in de ASDN vergadering op 20 november (45min) naast de presentatie van de IG. 

Actiepunt 147; mevr. Bouw geeft aan de vacature intern te hebben uitgezet ervan uitgaande dat deze 

inmiddels geplaatst moet zijn in het HaH. Echter in het HaH van vorige week stond nog geen vacature. De 

status wordt nader uitgezocht en het actiepunt blijft kracht.    

N.a.v. actiepunt 146; De heer Baks vraagt of hij een papieren versie van het Inwonersonderzoek Sociale 

Basis mag ontvangen.           

 

 Ingekomen stukken 

A) Verslag Viavé Reizigerspanel juni + september 2023  

Ter kennisgeving gedeeld en er zijn geen vragen over. 

 

 Mededelingen  

A) Interessante bijeenkomsten 

 IZA / GALA staat niet meer apart op de agenda. Wordt voorlopig geparkeerd tot het plan van aanpak er is.  

B) Vertrek Jan Carlo Bos – teamleider Samenleving 

Mevrouw Bouw deelt mee dat Jan Carlo Bos de gemeente Nunspeet gaat verlaten per medio december 

2023. Hij is voorgedragen als wethouder in de gemeente Staphorst.  

C) Informele bijeenkomsten 

in december aansluitend de ASDN-vergadering wordt er een drankje genuttigd bij Banka. De ASDN-

vergadering wordt hiervoor ingekort. Tegelijkertijd wordt er dan afscheid genomen van de heer Koevoet en 

mevrouw Sulman.  

D) Jaarplanning ASDN vergaderdata 2024 

de jaarplanning met de vergaderdata voor 2024 wordt vastgesteld. Verzoek om de 

werkgroepvergaderingen ervoor te plannen. 
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 Stand van zaken werkgroepen:  

A)  0 – 23 jaar:  

 1.  Verslag WG 0-23_24-10-2023; de werkgroep 0-23 jaar stelt voor om een beleidsmedewerker van de 

  gemeente uit te nodigen in een ASDN-vergadering om een update te geven over het beleid in het  

  sociaal domein. Er is behoefte aan het doornemen van de stand van zaken, in het kader van  

  proactief meedenken en vroeg aan tafel zitten. Agenderen in februari 2024.  

B)  16+ jaar: 

1. Verslag WG 16-60+_18-10-2023; In een overleg met de heer R. Vinke is de werkgroep 16+  

meegenomen in het verhaal over de witgoedregeling voor inwoners met een laag inkomen. In het 

verslag wordt genoemd dat de heer Vinke aan B&W zal vermelden dat de ASDN heeft meegewerkt aan 

dit ‘advies’. Er is afgesproken dat er geen officieel advies van de ASDN uitgebracht wordt, omdat de 

opmerkingen al worden verwerkt. De voorzitter attendeert erop het woord ‘advies’ niet zo te noemen in 

het verslag.  

 

Verder heeft er een gesprek plaatsgevonden met mevrouw Hommes – teamleider van het KCC van de 

gemeente. Het was een zeer prettig gesprek. In relatie tot een paar jaar geleden is het een enorme 

verbetering.  

 

2. Terugkoppeling van het ASDN advies en wat hiervan in het definitieve Uitvoeringsplan 

Bestaanszekerheid en Schulden gemeente Nunspeet 2023 staat.  

Het advies van de ASDN is naast het definitieve uitvoeringsplan gelegd. Komt erop neer dat onze 

adviezen zoals toegezegd grotendeels zijn overgenomen in de definitieve uitvoering.  

 

 Cyclus adviezen en reacties nakijken op data en vervolgacties    

A) Re-integratie verordening participatiewet gemeente Nunspeet  

De ASDN heeft binnen de gestelde termijn van 4 weken advies gegeven op de (concept) re-integratie 

verordening participatiewet IOAW en IOAZ. Het advies en bijhorende aanbiedingsbrief is vrijdag 27 oktober 

verstuurd naar mevrouw Ribberink. Door de hoeveelheid vragen die de voorzitter ontvangen heeft van de 

leden van de ASDN maakt hij op dat er behoefte was aan meer informatie. Voor een volgende keer 

adviseert de voorzitter om een afspraak te maken met een verantwoordelijke beleidsmedewerker. 

B)  Schema cyclus advies en reactie 

 Ter kennisgeving gedeeld en er zijn geen vragen over.  

 

 Jaarplanning vergaderen en beleidsonderwerpen 2023  

A) stand van zaken geplande beleidsonderwerpen 

De ambtelijk secretaris deelt mee dat zij contact heeft gehad met mevrouw Woudstra – 

beleidsmedewerker – over de beleidsonderwerpen die voor in december op de jaarplanning van 2023 

staan. Het Wmo cliëntervaringsonderzoek is eind november gereed en dan moet er een plan van aanpak 

gemaakt worden. Het schuift door naar eind januari 2024. De overige beleidsonderwerpen; Langer thuis en 

Vervolg / borging project dementievriendelijk is nog geen uitsluitsel over gegeven.  

 

 Rondvraag  
- Mevrouw Mensink deelt mee dat de gemeente Nunspeet wat gaat doen aan menstruatie armoede 

d.m.v. gratis aanbieden op scholen. Mevrouw Mensink heeft aangegeven dat zij graag betrokken wil 

worden bij de hele procedure (op persoonlijke titel). Als de ASDN er wat van moet vinden dan kan het 

ingebracht worden.  
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- Mevrouw van Veen geeft aan dat er 3 jaar geleden een coronawerkgroep was in de gemeente en er 

destijds een advies is uitgebracht over de slechte bereikbaarheid / toegankelijkheid van de 

vaccinatiepunten in de gemeente Nunspeet. Bereikt dat er 3 locaties in Gelderland zijn waaronder in 

Nunspeet.  

- De heer Baks deelt mee dat de ca. 80 alleenstaande minderjarige vluchtelingen (AMV’ers) uit het 

Fletcher Hotel De Mallejan in Vierhouten overgaan naar de Elspeterweg 44 in Nunspeet. Er is 

goedkeuring gegeven door de voltallige raad, nadat het voornemen was besproken met de 

omwonenden. De heer Baks was één van de insprekers bij de raadsvergadering en heeft aangegeven 

op geen enkele wijze overlast te hebben ervaren in Vierhouten. Goed dat er een zorgvuldige 

belangenafweging heeft plaatsgevonden. 

- Verder vraagt de heer Baks of er iets aan emancipatie wordt gedaan binnen de gemeente. Dit 

onderwerp hoort bij Inclusie en is onder de aandacht.  

 Afsluiting  

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid en sluit de vergadering.   

 

 

 

 

Volgende vergadering: maandag 20 november 2023 

 


